
 
Referat Styremøte nr 6/2023 –  

15.08.2023 kl 11:00-16:30 – NSG kontoret, Asker GK 

Innkalt: Einar Skogstad (ES), Kjersti Grini (KG) Nett, Geir Dalen (GD) Nett, Asle P. Johansen (APJ), 

Ola Bøe (OB). Signe Høstbjør (SBH) Adm: Espen Olafsen 

51-06/23 Underskrift av protokoll fra styremøte nr 5/2023 /vedtak 

Protokoll undertegnet, saksliste godkjent og følgende saker til oppfølging fra styremøte nr 5 drøftet.. 

 

Oppfølging Styremøte nr 5/2023 –  

 

45-05/23 Status Turneringsbestemmelser/vedtak 

 

Skjerpede krav til innmelding og betaling for deltakelse i Lagmesterskap og Lagserie: 

 

Vedtak: I pkt 5.2 a tilføyes Medlemskontingent skal være betalt. (ref pkt 1.2). Tilsvarende skal gjelde 

for Lagserie og det tilføyes i pkt 6.1 Spiller som skal delta i NSG Lagserie Match må være medlem i 

NSG og kontingent betalt før første match spilles. 

Det er lagets ansvar å påse at sistnevnte krav er oppfylt, ref pkt 5.2 e. under. 

 

Oppfølging: Adm renskriver en ny versjon av TB og sender til styret og TK for 

kommentarer/korrektur. Utført 

 

Vi kan akseptere innbetaling senest 16.  

 

Uttak EGA lag, etter møte i Turneringskomiteen 20. juni.  

 

Oppfølging: Uttaksbaner for EGA må vurderes noe nøyere. 

 

Revisjon klasseinndeling: 

Asle P forbereder TK på visse utfordringer med klasseinndelingene og hvorvidt man skal spille brutto 

eller netto. Klasser i regionene er nok litt for omfattende. 

 

Videre oppfølging: Dette og nedenstående følges opp i høstens TK-møte. 

Klassesammenslåing og mulig endret klasseoppsett i region 

Hvor mange skal det være i en klasse for at spilleren skal får 300,- for førsteplass? 

Klare retningslinjer påkrevet. 

 

48-05/23 Samarbeidsprosjekter/info 

Følge opp opprinnelig henvendelse/tilbakemelding fra NGF nå som unnskyldning fra Vesteraas er 

«fordøyet». 

Fortsetter å purre. Utført 

 

50-05/23 Eventuelt  

Lønn DL og adm.sek.  

Oppfølging: Signe påpekte viktigheten av å ha tydelig definerte stillingsbeskrivelser for DL og adm. 

sek. DL følger opp dette. Utført 

 
Einar og revisor tar et kaffemøte etter sommerferien. 

 



Gen. forsamling i ESLGA.  

Tina Lindvall Selstad NSFs representant under årsmøtet i ESLGA. 

Tilbakemelding er ikke mottatt foreløpig. Følges opp. 

 

Fra ESGA var det heller ikke noen vesentlige punkter å tilføye ifølge styreleder. 

 

52-06/23 Status administrasjon/info 

Espen orienterer om aktiviteten i administrasjonen. 

Gjennomføring og etterarbeid ESGA Sandefjord. 

TB behandling og rettelser vedr EGA laguttak og bruk av Elitemerke. 

Terminliste – forløpende ajourføring. 

Løpende medlemshåndtering og oppfølging. 

Løpende ajourføring av hjemmesiden. 

Uttak rep lag pr 14. august. 

EGA lag klare damer og herrer 

Portugal damer, klart 

England herrer klart 

Sverige damer og herrer klart 

Danmark herrer og Nederland ikke ferdig. 

Forberedelse Riis Bilglass lagmesterskap herunder premieutsendelse. 

Forberedelse tur og turnering Portugal NSG Indian Summer 4. – 11. november (Torry Kristiansen 

stiller som NSGs representant). 

Oppstart planlegging av NSG Winter Tour / La Torre.  

DL har kontaktet Tom Arne Tollefsen som informerer: 

Påsken kommer tidlig i år og har derfor allerede booket inn 16-23 Mars på La Torre. 

Fornyet avtale med Koment er signert.  

Samarbeidsavtale med Drøbak Hundehotell om annonse og samarbeidsavtale for salg av golfscootere. 

Oppfølging nye medlemmer ifb med Lagmesterskap. Innmeldingsfrist 12. august betaling 16.  

Sendt søknad om MVA kompensasjon. Svar primo desember. 

 

53-06/23 Økonomi og regnskap/info 

✓ Status medlemmer som har betalt kontingent – 3417. 

37 utestående. (290.000 over budsjett). 

Resultatregnskapet er pga sykdom og ferie ikke ajour pt, men vi har gode inntekter fra 

turneringer, kontingenter og sponsorer. 

Utgiftene til representasjon har økt betydelig, men øvrige kostnader er i hht budsjett. 

 

Investeringer – Markedet sklir sidelengs, i følge Ola Bøe. 

Sissener litt ned, KLP litt opp og vi sitter rolig. 

 

54-06/23 Status Turneringsbestemmelser/vedtak 

Regel for uttak EGA lag, etter møte med i Turneringskomiteen 20. juni og påfølgende styremøte er 

iverksatt. 

 

Enighet i TK om at NGFs Elitemerke gir fritt spill på NSGs turneringer. Dette tas inn i 

turneringsavtalen for 2024 og beskrives i fritekst for turneringene i GolfBox. 

 

Kommentar til pkt 8.4 opprettes ved avsluttet uttak og avsluttes etter siste turnering. 

 

55-06/23 Status Terminlisten 2023 /info 

Terminlista er i den grad det er mulig - «endelig» etter siste korrigering.  

 

Forberedelser Riis Bilglass Lagmesterskap i gang under ledelse av Erik Økseter. 

 



56-06/23 Status Representasjonsoppgaver 2023/info 

Alle EM-lag med unntak av EGA er tatt ut og ferdigspilt med noe varierende resultater. 

EGA-lag og lagene til de ulike landskampene er tatt ut 

 

Kostnadsnivået for NSGs representasjons oppgaver har økt dramatisk, som følge av generell prisvekst, 

økte flypriser og svekket kronekurs.  

-Kan vi fortette å tilby et så omfattende representasjonsprogram? 

-Hvordan skal egenandelen være i fremtiden? 

 

Styret drøftet emnet grundig og var enige om at drivkraften for vår enorme aktivitet er 

uttaksoppgavene, men vi må se hvordan det hele går i hop i forhold til vår økonomi. 

 

Spørsmål som kom opp under drøftingen: 

 

Skal vi øke medlemskontingent, startkontingent eller egenandel, eller bruke av oppsparte midler? 

Det er dyrest å sende ut lag til Europa, EGA på topp, dernest ESGA SS & M 

I 2024 blir ESGA Senior til Island og det er meget kostnadskrevende. 

 

Vi må regne med at greenfee på 400 ikke holder for 2024. 

 

Vi har råd foreløpig og kanskje vil konflikten i Ukraina endre situasjonen for reiseutgifter... 

 

Er det viktig å ha med seg en lagkaptein? 

JA til EGA lag, ESGA og ESLGA, men ikke landskampene. 

Et lagledermøte og organisere transport er kapteinens viktigste oppgave. 

Dernest holde orden på gjengen og organisere hverdagen. 

 

Dette vurderes når vi kjenner resultatet av årets drift og status for våre investeringer.  

Vurderingen vil så være grunnlag for utarbeidelse av budsjett for 2024, der vi må ta stilling til hvilke 

ekstra kostnader vi kan tåle i forhold til inntjening. 

 

Kjersti stilte også spørsmål om hvordan vi kan bli bedre til å opparbeide lagfølelse og ambisjon om å 

bli bedre og øke kvaliteten på spillerne. 

Kjersti understreket betydningen av å – Skape energi sammen og foreslo å lage et lite løp foran en 

deltakelse. 

 

Oppfølging: Innhold i det løpet må settes opp. 

Hvordan skal vi vinne... 

 

Oppfølging: Idé til fagdel Årsmøte: 

-Hvordan blir du bedre turneringspiller/mesterskapsspiller. 
 

57-06/23 Samarbeidsprosjekter/info 

Status Team Norway Pro-Am. Nå medio januar og dette er nå mellom Sissener, NGF og Premium 

reiser (vi står tålmodig på sidelinjen.) 

 

Status oppfølging av samarbeidet med NGF. Her har det igjen stoppet opp som følge av en underlig 

tilbakemelding om tilsiktet «kollisjon» mellom NGFs NM på Salten og NSG Nettomesterskap. 

Vi følger opp. 

 

58-06/23 Masters 2023 /info 

Oppsummering og generelle inntrykk. Evaluering er ikke foretatt på grunn avdiv. aktivitet og 

ferieavvikling, men en del synspunkter er utvekslet. 

 



Økonomisk er vi ennå ikke helt ferdige med resultatregnskapet, men vi har inntekter litt over budsjett 

for arrangementet og har holdt kostnader innenfor de gitte budsjettrammer. 

 

59-06/23 Turneringskomiteens sammensetting 

Styreleder ønsker å ta en diskusjon ang. TK og drøfte i hvilken grad det er formålstjenlig at 

styremedlemmer også sitter i TK. 

Grunnprinsipp er at alle landsdeler skal være representert i TK og at medlemmene må være uavhengig 

av styret. 

Dette gjelder også TK-leder, som rapporterer til styret. 

 

Retningslinjer for TK utarbeides. 

 

Vil ta dette opp i forbindelse med styrets oppnevning av TK høsten 2023. 

 
Vedtak: TK skal være uavhengig av styret 

 

Oppfølging: Styret utarbeider innstilling til nytt TK og TK-leder til neste styremøte 10. oktober. 

 

Utrope ledig plass i TK på vår hjemmeside 

 

Sende beskjed til all KKer 

 

60-06/23 Eventuelt  

Forslag fra Geir Dalen: HIO-premiering 

 

Som deltaker på TaigaTour 2023, samt helgens NSG MiniTour Bergen 2023, har jeg opplevd at 2 
spillere har slått HIO i en NSG turnering - uten at NSG har premie å tilby spilleren!! 

 

På Kongsvinger fikk Claes Brede Braathen HIO siste turneringsdag, 
og fikk en "utmerkelse" (liten pose med greengaffel +++) fra Klubben. 

Samt et skjema som skal sendes inn til NGF - hvorpå han vil få en Diplom tilsendt. 
(Som alle spillere som får HIO får beskjed om!). 

 

Under gårsdagens avslutning av NSG MiniTour Bergen, fikk Hans Fevang Jr HIO på hull 18 på 
Bjørnefjorden GK - har har ikke klubben noen påskjønning til spilleren, ut over at det 

skal registreres og sendes til NGF. 
 

Mitt forslag er at NSG - i samarbeid med Golfpremier (vår leverandør) innfører en "gavepakke" til 

spillere som får HIO under NSG turneringer. Utvalgte produkter fra "NSG sortimentet".  
F.eks drikkeflaske (termos) med "jeg har slått HIO på NSG turnering"! NSG ball-markør.  

Og en "plakett" som graveres med Navn på spiller, HIO, hull nr, banenavn og dato? 
 

Vedtak: Fint å gi ekstra honnør til de som får HiO 

 

Ola spør Sissener om å kunne gi en HIO-oppmerksomhet i form av en fondsandel. (1.500,-) 

 

Oppfølging: Adm ser på mulig gave ifb med HIO 

 

Asle P: Landsfinalen – Hvor mange spillere skal vi tillate å melde seg på i hver klasse ? 

 

Vedtak: Dobbelt antall kan melde seg på og det oppførte antall spillere i rangert rekkefølge i hver 

klasse får delta. 14. sept. frist for påmelding. 

 

Oppfølging: TK-leder gjør klar turneringen i GolfBox og gir beskjed om når påmelding åpnes. 



 

OOM 

Einar S – hva kan vi gjøre for å utvikle/fornye vårt uttakssystem? 

Systemet er på grunn av varierende deltakelse i klassene basert på spillers prestasjon i forhold til 

banens par (brutto) og eget par (netto). 

dette kan føre til at spillere velger bort baner der de ikke kan score bra. 

Et system med plasspoeng ville stille alle likt uansett bane. 

 

Dessuten ville det være en fordel med et OOM-system som var forankret i GolfBox. Dagens løsning er 

basert på ekstern bearbeiding og manuell opplasting i GB 

 

Konferere med Olav om hvilke muligheter som finnes. 

 

Styret var heller lunkne til endringer i systemet og oppfordret i stedet TK og adm til å sikre  
At vi har kompetente folk som kan føre systemet videre slik det er. 

 

Strategikomiteen 

 

Strategidokumentet i sin nåværende forfatning gjelder frem til 2026. 

det er likevel grunn til å ta en gjennomgang 

 

Vedtak: Strategikomiteen tar et møte. 

 

Oppfølging: Ta inn utvikling og forberedelse ref. innspill Kjersti Grini. 

 

 

21. august 2023 

Espen Olafsen 

 

 
 

______________________________ _________________________________ 

Einar Skogstad    Kjersti Grini 

 

 

______________________________ ______________________________ 

Geir Dalen                         Signe Høstbjør 

 

 

______________________________ ________________________________  

Asle Petter Johansen   Ola Bøe  

 
 

 

Kommende styremøter 2023 

 

Styremøte 7 – 10. oktober 2023 

Styremøte 8 – 12. desember 2023 
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